
PROTOKOL N. UU202,1

z sesji Rady cminy Rybno odbytej w dniu 28 tutego 2024 t.
w sali s€yine.iw Rybnie przy ut. Lubawskiej t5 pod przewodnictwem
Pana Piotr Komatowskiego - przewodniczqcogo Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Raszkowska -Zastepca Kierownika Referatu, Zastepca

Kierownika Uzqdu Stan! Cywilnego w Uzedzie Gminy Rybno

Obrady fozpoczQto o godz. 10.00 zakonczono o godz.12 50

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

Wsesji bierze udzial l3 Radnych

- llsta obecnosci stanowi zahcznik N 1do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wegeynowski -W6jt cminy

2.Pani Zd^shwa Kanicz - Skarbnikcminv

3.Pani Jolanta Jendrycka- Sekfetae cmin,
4.Pan Zbigniew Dzystek - radca prawny

5.Pab Gustaw Marek Brzezin - Senatoa RP

- lista obecnoscl stanowi zalqcznik nf 2 do protokolu

4.Sottysi

- lista obecnosci stanowi zalEcznik nr 3 do protokolu

Poizqdok E€ji:
Ad.'l i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocnosci obJad.

Obrady LX sesji Rady cminy Rybno otwozyl o godz. 1O.OO pan piotr Kornatowski pzewodniczacv

Rady Gminy.

Nastqpnie pouczyl wszystkjch obecnych, iZ obrady Rady Gminy sq rcjestrowane za pomocqwzadze(r

nagrywajqcych dzwiek.

Powital wszystkich obecnych na salj obrad, a nastepnie stwjerdzil, 2e po sprawdzeni! ljsty obecnosci,

na saliznajduj sie 13 radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad,3.Ustalenie pozadku obrad.

Pzewodniczqcy Rady pzedstawil poeqdek dzjenny obrad.

Porzedek obrad:

l.Otwarcie sesii.

2.Stwierdzenie prawomocnoSci obrad.

3.Ustalenie porzqdku obrad.

4.Przyiecie protokolu z LX sesji Rady cminy Rybno.

5.Sprawozdanie miedzysesyjne W6ita cminy Rybno.

6.Wr?czenie stypendi6w naukowych W6jta cminy Rybno.



T,PodjQcie uchwal w nastepuiqcych sprawach:

1) zmiany Weloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2024-203E;

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2024 rok;

3) udzielenia dotacji celowej ze Srodk6w bud2etu Gminy Rybno na realizacje p€c remontowycn'

konserwatorskich oraz roboty budowlane pzy spichleEu w Haftowcu'

4) udzielenia dotacji celowej ze Srodk6w bud2etu Gminy Rybno na realizacjQ prac remontowych'

konseMatorskich oraz rcboty budowlane przy kosciele pw Podwy2szenia Kzy2a SwlQlego w

Koszelewach,

5) udzielenia dotacji celowej ze Srodk6w bud2etu Gminy Rybno na realizacje prac remontowych'

konseMatorskich oraz roboty budowlane pzy kosciele pw SwiQtei Barbary w Rumianie,

6) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania pdestrzennego na terenach polo2onych w

obrebie geodezyjnYm RYbno,

7)przyjecia programu opieki nad zwiez etami bezdomnymioraz zapobiegania bezdomnoSci zwiezat na

terenie Gminy Rybno w 2024 roku.

S.Wolne wnioski i zapytania.

9.Zamknigcie sesji.

Kierujqc nastepnie zapytanie o propozycje zmiany porzadku obrad

Wniosek o zmianq pozqdku obrad : nle wnresrono

Nastepnie poddal pod glosowanie poeqdek obrad

Rada Gminy w giosowaniu jawnym na u3tawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci l3

Radnych glosami:

',,z'a" - 13

-,,przeciw'- 0

- ,,wstizymujqcych siQ" -O

pJz yiela Pozqdek.
lmienny wykaz gl,osowania nad pzyjQciem porzAdku obrad stanowi zaqcznik nr 4 do protokolu

Ad.4.Przviocie orotokotu: z LIX se6ii Radv Gminv Rvbno.

Przewodniczqcy Rady poinformowal, 2e protok6l z LIX sesji zostal wylo2ony do wglqdu i do czasu

rozpoczqcia sesji nie zlozono do pzewodniczacego wniosku o dokonanie poprawek do pe edlozonego

projektu Protokolu.

Wzwiezku tym poddal pod glosowanie protokdlz LIX sesji Rady Gminy

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci '13

Radnych glosami:

-..2a" -'13

- ,,wstrrymuiqcych sig" -O

prryjQla protok6l z LIX sesji Rady Gminy.



lmienny wykaz glosowania nad pzyjeciem protokolu stanowizalqcznik nr 5 do protokolu

Ad.5.Sprawozdanie miedzvsesvide W6ita Gminv Rvbno.

Przewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu Wojtowi Gminy - Panu Tomaszowi

Wqgzynowskiego, kt6ry przedlozyl sprawozdanie z dzialalnosci miedzysesyjnej.

Pytah nie wniesiono.

Sprawozdanje stanowizalqcznik nr 6 do protokolu.

Ad.6.Wroczenie stvoendi6w naukowvch W6ita Gminv Rvbno.

W6jt Gminy Rybno w€z z obecnym Senatorem RP i Pzewodniczqcym Rady Gminy Rybno dokonali

uroczystego wrQczenia stypendi6w za osiqgniecia w nauce, uczniom zjednostek oswiatowych z teaenu

Gminy Rybno.

Pzewodniczqcy Rady o godz 1 1:30 zazedzil pE erwe w ob€dach.

Po pzerwie Rada przystapila do realizacJi kolejnego punktu porzqdku obrad.

Ad.T.Podigcie uchwalw nastopuiacvch 3prawach

l.zmianv Wieloletniei Proqnozv Finansowei Gminv Rvbno na lala 2024-2038

Pzewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Komatowski zwr6cil sie do Przewodniczqcego KomisjiBudzetu

i Finans6w Pana Gzegolza Januszewskiego o pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Pzewodniczqcy Komisji -Pan Gzegorz Januszewski pzedstawil opinie Komisji Bud2etu i Finans6w o

projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik nr 7do protokotu.

Pzewodniczacy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski oMo[yl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesaono.

Pzewodniczqcy Rady Gminy zamknql dyskusjq- Po odczytaniu pojekt! uchwaly pzez

Wcepzewodniczqcego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13

Radnych, glosami:

-13 - ,,z'a",

- 0 - ,,przeciw"

- 0 - ,,wstrzymujecych sie"
podjela uchwale Nr LW44512024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowei Gminy

Rybno na lata 2024-2038.

Uchwala stanowi zalecznik nr I do protokolu.

lmienny wykaz glicsowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 9 do protokolu.



2) zmian w budtecie Gminv Rvbno na 2024 lok

Peewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piot|" Kornatowskizwrdcit sie do Paewodniczqcego KomisjiBud2etu

i Finans6w Pana Gzegoza Januszewskiego o przedstawienie opinii w sprawie proiektu uchwaly

Przewodniczqcy Komisii -Pan Grzegoz Januszewski pzedstawil opinie Komisji Budzetu i Finans6w o

projekcie uchwaly.

Oprnra stanowrzalqcznik nr 10 do protokolL

Pzewodniczecy Rady Gminy - Pan Pioh Kornatowski otwozyt dyskusjQ nad projektem uchwaly

Pytai nie wniesiono.

PEewodniczqcy Rady Gminy zamknql dyskusje Po odczytaniu projektu uchwaly pzez

Wcepzewodniczqcego Rady, poddal go pod glosowanie

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady lS Radnych w obecnosci 13

Radnych, glrosami:

-13 -,,2a",

- 0 - ,,pzeciw"
- 0 - ,,w5trzymujQcych eiQ"

podida uchwale Nr LV446/2024 w sprawie zmiany zmian w budrecie Gminy Rybno na 2024 rok

Uchwala stanowi zalacznik nr 11 do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizalqcznik nr 12 do protokol-

Przewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski zwrOcil sie do Pzewodniczqcego KomisiiBud2etu

i Finans6w Pana Gzegoea Januszewskiego o pzedstawienie opjniiw sprawie prolektu uchwaly

Pzewodniczqcy Komisji -Pan Gzegoz Januszewski pzedstawil opiniQ Komisji BLld2etu i Finans6w o

projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalAcznik nr 13 do p.otokolu

Pzewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski otwo.zyl dyskusje nad projektem uchwaly

Pytan nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady Gminy zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodniczqcego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w giosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady l5 Radnych w obecno6ci 13

Radnych, glosami:

- 13 -,,2a",

- 0 -,,p.zeciw"

-0 - ,,wstrzymuiqcych sie"

podjQla uchwalg Nr U0,147/2024 wsprawie udzielenia dotacjicelowej ze Srodk6w budietu Gminy

Rybno na realizaciQ prac remontowych, konserwalo6kich oraz roboty budowlane przy

soichlerzu w Hartowcu

konseMatorskich oraz robotv budowlane ozv spichlezu w Hartowcu



Uchwala stanowi zalacznik nr'14 do protokolu

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zatqcznik nr 15 do protokolJ

4) udzl

Koszelewach

Pzewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski zwrocil si9 do Przewodniczqcego KomisjiBudzetu

iFinans6wPanaGrzegorzaJanuszewsKegoopzedstawienieopiniiWsprawieprojektuuchwa|y

Pzewodniczacy Komisji -Pan Grzegoz Januszewski peedstawil opinig Komisji Budzetu i Finans6w o

projekcie uchwaly.

Oprnra stanowl zalqcznik nr'16 do protokolu

Pe ewodniczqcy Rady Gminy - Pan Paotr Kornatowski otwotzyl dyskusjQ nad proiektem uchwaly

Pytah nie wnaesiono.

Pzewodniczecy Rady Gminy zamknal dyskusjg Po odczytaniu pOektu uchwaly przez

\Mcepr2ewodniczqcego Rady, poddal go pod glosowanae

Rada Gminy w glosowani.l iawnym na uatawowy sklad Rady t5 Radnych w obecno6ci 13

Radnych, glosami:

-13 - ,,2a",

-0 -,,pazeciw"

-0 - ,,wstrzymuiqcych sie"

podjgla uchwalQ Nr LX/448/2024 w sprawie udzielenia dotacjicelowej ze Srodk6w bud'etu Gminy

Rybno na realizacjQ prac remontowych, konserwato6kich o,az roboty budowlano ptzy ko*ciels

pw. Podwyiszenia Krzyta Swietggo w Koszelewach

Uchwala stanowj zalecznik nr'i7 do protokolu

lmienny wykaz glosowania nad poektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 18 do protokot-'

Pzewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowskazwr6cil siQ do Pzewodniczqcego KomisjiBud2etu

i Finans6w Pana Gazegoza Januszewskiego o pzedstawienie opiniiw sprawie projektu uchwaly

Peewodniczqcy Komisji -Pan Gzegoe Januszewski pzedstawil opinig Komisji Bud2etu i Finans6w o

projekcie uchwaly.

Opinia stanowizalqcznik nr 19 do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piok Komatowski otwotzyl dyskusje nad projektem uchwaly

Pylan nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady Gminy zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez

Wcepzewodniczacego Rady, poddal go pod glosowanie

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnosci 13

Radnych, gl,osami:



-13 -,,2a",

- 0 -,,paeciw"
- 0 - ,,wstJzymujqcych sie,'

podjeta uchwale Nr LX/449/2024 w sprawie udzietenia dotacii cetowei ze Srodk6w budietu cminy
Rybno na realizacie plac remontowych, kongerwaloEkich oJaz roboty budowlane przy ko6ciele
pw. SwiQtei Barbary w Rumianie

Uchwala stanowi zalqcznik nr 20 do protokoru.

lmienny wykaz gfosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 21 do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Pzewodniczqcego Komisji

Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska pana Bogdana Wantowskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwat.

Pzewodniczqcy Komisji-Pan Bogdan Wantowski pe edstawil opinie KomisjiRozwoju Gospodarczego,

Rolnictwa i Ochrony Srodowiska o projekcie uchwat.

Opinia stanowr zalacznrk nr 22 do protokoll

Przewodniczecy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady Gminy zamknql dyskusjQ.

Po czym Pzewodniczqcy poddal pod glosowanie uwagi do projektu planu.

l) Gliosowanie nad odrzuceniem uwagi nr 'l (zgodnie z wykazem uwag) dotyczqcoi

odsuniecia drogi wewnQtrznei 1KD od nowobudowanego domu na dzialce o numerze

ewidencyjnym 268/2 obreb Rybno, o odlegloS6 nie mnietszq nii 20 metr6w.

Rada Gminy w glNowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady t5 Radnych w obecno6ci 13

Radnych, gliosami:

-13 -,,2a",

- 0 - ,,pneciw"
- 0 - ,,w5trzymuiqcych siQ"

Odrzucili uwage nr I
lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zahcznik nr 22 do protokolu.

2) Glosowanie nad odrzuceniem uwagi nr 2 (zgodnie z wykazom uwag) dotyczacej

zmnioiazenia linai zabudowy po obu stronach nowo projektowanei drogi IKD z 6 m do 4

m.

Rada Gminy w gfosowaniu lawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnogci ,13

Radnych, glosami:

-13 - ,,2a",

obrebie qeodezvinvm Rvbno



-0 -,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymuiqcych sie"

Odrzucila uwagQ nr 2

lmienny wykaz glosowanta nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 23 do protokolu

3) G,losowanie nad odrzuceniem uwagi nr 4 (zgodnie z wykaz€m uwag) zgodnie z kt6rq

wnoszqcy uwag9 nie zgadza siQ przyjetymi w planio rczwiqzaniami dotyczQcymi

pdebiegu d169 oraz ziazd6w z dr6g.

Rada Gminy w glGowanlu iawnym na uslawowy sklad Rady15 Radnych w obecnoSci 13

Radnych, glosami:

-13 -,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych sie"

Odtzuci+a uwage nJ 4

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 23 do protokolu.

Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wicepzewodniczqcego Rady, poddal go pod glosowanie

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady lS Radnych w obecnosci 13

Radnych, glosami:

- ,12 - ,,2a",

- 0 - ,,pJzeciw"

-1 - ,,wstzymuiqcych sie"

podjela uchwate Nr Lx/450/2024 w sprawie udzielenia dotacjicelowej ze Srodk6w budietu Gminy

Rybno na realizacjQ pmc Jemontowych, konserwatoFkich oJaz,oboty budowlane przy ko6ciele

pw. Swietei Barbary w Rumianie

Uchwala stanowi zalqcznik nr 24 do protokolu.

lmienny wykaz giosowania nad ploiektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 25 do protokol-.

Peewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siQ do Pzewodniczecego Komisia

Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska Pana Bogdana Wantowskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Pzewodniczqcy Komisji-Pan Bogdan Wantowski pzedstawil opiniq Komisji Rozwoju Gospodarczego'

Rolnictwa i Ochrony Srodowiska o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik nf 26 do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad ploiektem uchwaly

Pytail nie wniesiono.

na teaenie Gminv Rvbno w 2024 roku



Przewodniczqcy Rady cminy zamknql dyskusje. po odczytaniu projektu uchwaty pzez
Wcepzewodniczqcego Rady, poddalgo pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13

Radnych, glosami:

-'13 -,,2a",

- 0 -,,plzeciw"

- 0 - ,,wstrzymuilcych siq,'

podi9ta uchwalQ Nr Lxl45,lt2024 w aprawie przyjQcia programu opieki nad zwierzgtami
bezdomnymi o€z zapobiegania bezdomno6ci zwierzet na terenie Gminy Rybno w 2024 roku.
Uchwala stanowi zalqcznik nr 26 do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad poektem uchwaly stanowi zalecznik nr 27 do protokohr.

Ad.S.Wolne wnioski i zapvtania.

Glos zabrali:

Mieszkanka miejscowo6ci Rybno - pani Rogoziiska - zwr6cila siQ o pomoc w rozwiazanru prooEmu
prawnego jej nieruchomosci.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wqgzynowski w odpowiedzi wskazat ,, ile mozemy to pomagamy rez w
majestacie pfawa. Z tym, 2e to nje jest prosta sytuacja. To sq zagmatwane sytuacje prawne i dla nas
wszystkich. Nauka z Pani doswiadczen jest taka, 2e nie zostawiajmy balaganu prawnego, bo ktos po

nas bedzie mial ogromne problemy, trudne do wyprostowania.,,

Radny - Pan Adam Bochno: ,, Mam pytanie do pana W6jta odnosnie boiska do pilki no2nej. Kiedy
powstanie? Kto wykona iw kt6rym miejscu?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegzynowski w odpowiedzi: ,, panie radny boisko zostanie u pana

wyl(onane tam gdzie bedq chcieli mieszkadcy i generalnie z bud2etu gminy, bo to sa zbyt drobne
inwestycje 2ebysmy mogliotzymad dofinansowanie. No chyba zebysmy tam jakis ortik robili, ate chyba
nie ma tam takiej ilosci dzieci, 2eby tego typu zecz wykonac. prosze by6 spokojnym, to zostanie
zrobione."

Radny - Pan Adam Bochno stwierdzil : , Vvykonanie boiska i wszystkie czynnosci, w tym.
wykonanae, boisko i wszystkie czynnosci z nim zwiqzane nale2q do obecnego u2ytkownika dzjalki. To
jest zawarte w umowie. To pismo od Pana. Kolejna zecz kto poniesie koszt remontu naprawy pomostu?

Dlaczego pomost nie zostal zakonseMowany? Z tego co sie orientuje to sq jg miesigcy od daty dodania
do u2ytkowania powinien byd konseMowany."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrz ynowski w odpowiedzi : ,, z tego co mi wiadomo wszystko jest pod

kontrole. Wszystkie jakies zabjegi zwiqzane z pomostem sq na bje2qco wykonywane. Ja nie widze



problem6w. A je2eli gdzies jesl w umowie zapisane, Ze ktos ma cos zrobid na pewno zroor rego,

dopilnuje i tyle."

Radny - Pan Adam Bochno stwierdzil : ,, panie W6jcie, jedna czes6 pomostu plywa po j eziotze Ja )u2
to zglaszalem wczesniej. Kilka plywak6w jest dziurawych Druga cze66 co lqczylo pomost plywajqcy z
pomocnym stolem jest oderwana i le2y. Zglaszalem to w grudniu, nikt tym sie nie za!ql."

lvlieszkaniec miejscowoSci Rybno - Pan Meller: zapytal: ,, pana W6jta. panie W6jcie mam do pana

dwa pytania. PieMsze pytanie dotyczy szkoly bran2owej drug iego stopn ia? Co dalej ze szko+q bran2owa

drugiego stopnia w Rybnie? Drlgie pytanie dotyczy wydzietonej shefy ekonomicznej pod ptzyszlego
inwestora. Co dalej z wydzielonq strefq ekonomicznq pod pzyszlego inwestora, de facto powodujqcej

ogromny rozw6j w gminie Rybno?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wqgeynowskiw odpowjedzi: ,,Drodzy padstwo,2yjemy w czasach, kt6.e

sq dynamiczne po wzglqdem zmran prawnych. I my jako gmjna na nie reagujemy i robimy to w spos6b

uwa2am dobry. Je2eliPan znajduje dowody, 2e nie zarcagowali6my na tezmjany prawne, ktdredotycze
miedzy innymi shef ekonomicznych, to prosze wskaza6 jakis inny spos6b zalalwienta rycn spraw.

Dowodem na to, 2e jest dobze, 2e reagujemy jak nalezy, jest rozw6j naszej gminy. Gdzie sie tu razem

w tej sprawie zgadzamy?"

Mieszkaniec miejscowosci Rybno - Pan l\ratinowski podzielil sie swojq refleksja na temat skutk6w
dzialai wojennych".

Mieszkaniec miejscowosci Rybno - pan Meller zwr6cil sie z pytaniem do radnego pana

Gniazdowskiego: ,, powszechnie jest wiadomo, 2e z pana pozwu odbylo sie postepowanre procesowe

przed Sqdem Okregowym w Elblqgu wobec obecnego tu Tomasza Wegrzynowskiego z tytulu
naruszenia d6br osobistych Zapadl wyrck dta pana korzystny w pierwszej instancji? Czy jest zlo2ona

apelacia, czy nie? A je2eli tak, czy jest szansa, 2eby ta sprawa, zostala sfinalizowana do koica tej

kadencji?"

Radny - Pan Rafal Gniazdowski w odpowiedzi wskazal ,, Sprawa aktualnie znajduje siQ na etapie.

DorQczenia uzasadnienia pisemnego wyroku stronie j od tego momentu od otzymania tego

uzasadnienia na pismie skona ma trzy tygodnie na ewentualne zlo2enie apelacji.,,

Mieszkaniec miejscowosci Rybno - Pan tVe er stwierdzjl,2e zakofczenie irozstzygniecie tej sprawy

ma dla naego duze znaczenie."

Na tym dyskusjQ zakoiczono.



Ad.S.Zamkniecie obrad.

O godz.12.50 Peewodniczqcy Rady Gminy Pan Piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego

pozqdku obrad - zamknq.l obrady LX sesji zwyczainej Rady Gminy Rybno.

Na tvm orotok6l zakoiczono.

Protokolowala:
Zastepca kierownlka

Ref eratu orc.anlFcyjn.go

n{ Eulk4,*auld

Do niniejszeg4 protokolu zahcznik stanowi nagEnie zawierajqce obraz i divriQk.

Pidrr Norndtau)thi
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